
Protokół nr XXIX/21
z sesji Rady Miejskiej w Słupsku 31  marca 2021 r.

Sesja odbyła się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość, przy 
użyciu programów Teams oraz eSesja.
Początek sesji godz. 9.00.

1. Sprawy regulaminowe.
(czas nagrania: 00:01:07 – 00:07:18)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła 29. w  obecnej kadencji 
sesję Rady Miejskiej w Słupsku, prowadzoną w trybie zdalnym. 
Przywitała radnych uczestniczących w obradach, a w imieniu Wysokiej Rady powitała 
Prezydent Miasta Krystynę Danilecką-Wojewódzką, Zastępców Prezydenta: Martę Makuch
i Marka Golińskiego, Skarbnik Miasta Annę Gajdę-Szewczuk oraz Sekretarza Miasta 
Łukasza Kobusa.
Powitała wszystkich oglądających obrady dzięki transmisji on-line w Biuletynie 
Informacji Publicznej.
Przed przystąpieniem do sprawdzenia quorum przypomniała, że potwierdzenie 
obecności, zgłoszenia do dyskusji oraz głosowania w poszczególnych sprawach będą 
odbywać się za pośrednictwem programu eSesji.
Przypomniała radnym również o włączaniu mikrofonu w aplikacji Teams tylko na czas 
wypowiedzi, po udzieleniu głosu; wyłączaniu kamery podczas korzystania z telefonu 
komórkowego lub oddalania się od komputera; wyłączeniu w trakcie obrad wszelkich 
urządzeń mogących zakłócić innym uczestnikom jakość dźwięku.
Następnie przystąpiła do sprawdzenia quorum.
Poprosiła radnych o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku „quorum”.
Po chwili stwierdziła, że w sesji uczestniczy 22 radnych, jest więc kworum 
umożliwiające podejmowanie prawomocnych decyzji.
(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.)
W dalszym ciągu posiedzenia, przypomniała radnym o obowiązku informowania o każdym
opuszczeniu obrad lub powrocie na posiedzenie w celu odnotowania na liście obecności 
faktycznego czasu nieobecności radnego.
Poinformowała, że funkcję sekretarza podczas  obrad będzie pełnić radny Wojciech 
Gajewski.
Poinformowała również, że do przyjęcia przez Radę jest treść protokołu nr 28 z sesji, 
która odbyła się 24 lutego 2021 roku, udostępnionego radnym 17 marca 2021 r.
Ogłosiła, że do chwili rozpoczęcia sesji nikt z radnych nie zgłosił zastrzeżeń i poprawek, 
w związku z tym – na podstawie § 33. ust. 6 Regulaminu Pracy Rady Miejskiej w Słupsku –
protokół uważa się za przyjęty.
Przypomniała, że zawiadomienie o terminie sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami 
radni otrzymali 24 marca nadmieniając, że projekty uchwał oraz inne materiały na sesję 
radni otrzymywali na bieżąco, w miarę ich wpływania do Biura Rady Miejskiej.
(Zawiadomienie radnych o sesji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
Informacja o sesji dla Prezydenta Miasta Słupska stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu.)
Następnie powiedziała, że 29 marca 2021 r., Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, 
rozpoznała skargę Stowarzyszenia Nasz Słupsk na działalność Prezydenta Miasta Słupska 
oraz, że w oparciu o rekomendację Komisji przygotowała projekt uchwały na druku
nr 29/21.
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Ponadto powiedziała, w tym samym dniu, do Rady Miejskiej w Słupsku, wpłynęło pismo 
radnego Kamila Bierki, zawierające rezygnację z członkostwa i uczestnictwa w Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku, na podstawie której  przygotowała projekt uchwały
na druku nr 29/22.
Przypomniała, że oba projekty udostępniła radnym 30 marca 2021 r.
W związku z powyższym, wystąpiła z wnioskiem o  wprowadzenie do porządku  obrad 
obu projektów i zaproponowała, aby w przypadku wyrażenia na to zgody, umieszczone 
one zostały odpowiednio:

1) w punkcie 24a. - projekt na druku nr 29/22;
2) w punkcie 25a. - projekt na druku nr 29/21 .

Zapytała czy ktoś z radnych chciałby zgłosić wniosek o zmianę porządku obrad.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłosił.
Następnie, Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poddała pod głosowanie  
wprowadzenie do porządku obrad punktu „24a. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr II/18/18 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie 
powołania osobowego składu stałych komisji Rady Miejskiej w Słupsku” (druk nr 29/22).
Zapytała kto jest za tą zmianą, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się.
Po chwili odczytała wynik: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (21)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, 
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek 
Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Kamil Bierka, Artur Wiszniewski

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
zmieniła porządek obrad.

Następnie, Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poddała pod głosowanie 
wprowadzenie do porządku obrad punktu „25a. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia
skargi na działalność Prezydenta Miasta Słupska (druk nr 29/21).
Zapytała: kto jest za tą zmianą, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się.
Po chwili odczytała wynik głosowania:

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (21)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, 
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek 
Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Kamil Bierka, Artur Wiszniewski
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Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
zmieniła porządek obrad.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska
w Słupsku obradować będzie zgodnie porządkiem obrad przesłanym w zawiadomie-
niu, uzupełnionym o przegłosowane zmiany.

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Słupsku o stanie 

bezpieczeństwa sanitarno-epidemiologicznego miasta Słupska za 2020 r.
3. Zbiorcza informacja Prezydenta Miasta Słupska o zastosowanych w 2020 roku ulgach,

na podstawie Uchwały Nr V/33/2011 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia
26 stycznia 2011 r. w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 
odraczania lub rozkładania na raty cywilnoprawnych należności pieniężnych Miasta 
Słupska i jednostek podległych oraz wskazania organów do tego uprawnionych.

4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Słupsku
podjętych na sesji w dniu 21 grudnia 2020 r. (wg stanu na dzień 4 marca 2021 r.).

5. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z niezrealizowanych uchwał Rady Miejskiej
w Słupsku podjętych w latach 1999-2020 (wg stanu na dzień 12.03.2021 r.).

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/71/11 Rady Miejskiej w Słupsku
z dnia 27 kwietnia 2011 roku w sprawie połączenia jednostek budżetowych pod 
nazwą: Zarząd Transportu Miejskiego w Słupsku, Zarząd Terenów Zieleni Miejskiej
i Cmentarzy Komunalnych w Słupsku i Zarząd Dróg Miejskich w Słupsku oraz nadania 
nazwy
i statutu Zarządowi Infrastruktury Miejskiej w Słupsku (druk nr 29/13).

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok
(druk nr 29/16).

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok
(druk nr 29/17).

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok
(druk nr 29/18).

10.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska 
na lata 2021-2040 (druk 29/20).

11.Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych
(druk nr 29/12).

12.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/380/16 Rady Miejskiej
w Słupsku z dnia 30 listopada 2016 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania
na terenie miasta Słupska oraz wysokości stawek opłat za postój i sposobu ich 
pobierania  (druk nr 29/14).

13.Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Miasta Słupska (druk nr 29/6).

14.Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony drzew uznanych za pomnik 
przyrody rosnących w granicach administracyjnych miasta Słupska (druk nr 29/3).

15.Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych 
i cięć technicznych drzewa będącego pomnikiem przyrody (druk nr  29/19).

16.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy
ul. Szpilewskiego w Słupsku (druk nr 29/5).

17.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi w Słupsku (druk nr 29/2).
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18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/158/15 Rady Miejskiej w Słupsku 
z dnia 30 września 2015 r. w sprawie zasad stosowanych przy nadawaniu nazw 
ulicom, placom, drogom wewnętrznym i innym obiektom miejskim w Słupsku
(druk nr 29/4).

19.Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Sportowej Szkoły Podstawowej
w Słupsku wchodzącej w skład Zespołu Szkół Sportowych z siedzibą przy ul. Marii 
Zaborowskiej 2 w Słupsku w Szkołę Podstawową nr 16 z Oddziałami Sportowymi
w Słupsku (druk nr 29/8).

20.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Miasto Słupsk oraz określenia granic ich obwodów
(druk nr 29/7).

21.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oddziałów przygotowania
wojskowego w Technikum nr 4 w Słupsku wchodzącym w skład Zespołu Szkół 
Mechanicznych
i Logistycznych im. inż. Tadeusza Tańskiego w Słupsku (druk nr 29/11).

22.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIX/671/18 Rady Miejskiej w Słupsku
z dnia 28 lutego 2018 r. w sprawie ustalenia statutu jednostki budżetowej „Zespół 
Żłobków Miejskich” w Słupsku (druk nr 29/9).

23.Podjęcie uchwały w sprawie planu podziału środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych w 2021 roku (druk
nr 29/15).

24.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/18/18 Rady Miejskiej w Słupsku
z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie powołania osobowego składu stałych komisji 
Rady Miejskiej w Słupsku (druk nr 29/1).

24a. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/18/18 Rady Miejskiej w Słupsku
z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie powołania osobowego składu stałych komisji Rady 
Miejskiej w Słupsku” (druk nr 29/22).

25.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego 
Komisji doraźnej ds. rozszerzenia granic administracyjnych Miasta Słupska Rady 
Miejskiej w Słupsku (druk nr 29/10).

25a. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta Miasta 
Słupska (druk nr 29/21).

26.Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku z przeprowadzonej 
kontroli realizacji umów Nr ZP.7/2018 z dnia 28 lutego 2018 r. i Nr ZP.5/2020 z dnia 
28 lutego 2020 r. zawartych pomiędzy Miastem Słupsk, a Firmą "Adkonis" 
polegających na: świadczeniu usług holowania pojazdów usuniętych z dróg, stref 
zamieszkania, stref ruchu znajdujących się na terenie Miasta Słupska i świadczenia 
usługi przechowywania pojazdów usuniętych z dróg, stref zamieszkania, stref ruchu 
na terenie Miasta Słupska oraz ich demontażu.

27.Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku z przeprowadzonej 
kontroli funkcjonowania cmentarzy komunalnych w Słupsku - dochody z usług 
cmentarnych, a wydatki w roku budżetowym 2018 i 2019.

28.Interpelacje i zapytania radnych.
29.Sprawy bieżące.

ad pkt 2. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego
w Słupsku o stanie bezpieczeństwa sanitarno-epidemiologicznego miasta 
Słupska za 2020 r.
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(czas nagrania: 00:07:23 - 00:09:38)
(Informacja z 22 lutego 2021 r., znak: KONS.9011.1.2021.1 stanowi załącznik nr 4
do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że na podstawie art. 
12a ust. 3 ustawy z dnia 14 marca 1985 r. o Państwowej Inspekcji Sanitarnej, właściwy 
powiatowy inspektor sanitarny przedstawia radzie powiatu przynajmniej raz w roku 
informację o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu.
Przypomniała, że Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Słupsku, w dniu 23 lutego 
2021 r. przedstawił Radzie Miejskiej w Słupsku informację o stanie bezpieczeństwa 
sanitarnego miasta Słupska za 2020 r.
Przekazała ją radnym 1 marca 2021 r.
Dodała, że z informacją zapoznała się Komisji Spraw Społecznych, która przez aklamację
przyjęła jej treść do wiadomości.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.)
Ponadto poinformowała, że w związku z przedłożoną informacją, zgodnie z  art. 12a, 
ust. 3a wymienionej wcześniej ustawy, Radzie służy prawo występowania, w drodze 
uchwały, z wnioskami o podjęcie działań przez właściwy organ Państwowej Inspekcji Sa-
nitarnej w celu zapewnienia należytego stanu bezpieczeństwa sanitarnego.
Poinformowała, że żadna inicjatywa w tej sprawie nie wpłynęła do Rady.
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie dokumentu.
Przypomniała, że w posiedzeniu uczestniczy Powiatowy Państwowy Inspektor Sanitarny
w Słupsku Włodzimierz Sławny. 
Po chwili powiedziała, że nie ma zgłoszeń do dyskusji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Państwowy 
Powiatowy Inspektor Sanitarny w Słupsku przedstawił Radzie Miejskiej w Słupsku 
informację o stanie bezpieczeństwa sanitarno-epidemiologicznego miasta Słupska
za 2020 r.

ad pkt 3. Zbiorcza informacja Prezydenta Miasta Słupska o zastosowanych
w 2020 roku ulgach, na podstawie Uchwały Nr V/33/2011 Rady Miejskiej
w Słupsku z dnia 26 stycznia 2011 r. w sprawie szczegółowych zasad, 
sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty 
cywilnoprawnych należności pieniężnych Miasta Słupska i jednostek 
podległych oraz wskazania organów do tego uprawnionych.

(czas nagrania: 00:09:41 – 00:16:45)
(Informacja z 24 lutego 2021 r., znak: PZN-RP-KuiU.VI.3110.1.2.2021 stanowi załącznik 
nr  6 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beta Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z § 11 ust. 
2 ww. wymienionej  uchwały, Prezydent Miasta, 26 lutego 2021 r., złożyła  Radzie Miej-
skiej sprawozdanie o zastosowanych ulgach w spłacie należności za okres od 1 stycznia 
do 31 grudnia 2020 roku, z działalności Komisji przy Prezydencie Miasta Słupska
oraz sprawozdanie zbiorcze z działalności Komisji przy Prezydencie Miasta  Słupska i Ko-
misji działających w podległych jednostkach organizacyjnych Miasta.
Przypomniała, że zgodnie z uchwałą, Prezydent Miasta jest zobowiązany złożyć Radzie 
taką informację do końca lutego następnego roku.
Dodała, że informację przekazała radnym 1 marca 2021 r.
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Ponadto powiedziała, że Komisja Finansów po zapoznaniu się z informacją przyjęła ją
do wiadomości bez uwag.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu.

W dyskusji głos zabrała radna Renata Stec, która powiedziała, że radni powinni 
otrzymywać informację nt. przyczyn udzielenia ulg, zasugerowała rozkładanie niższych 
kwot na raty.
Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że szczegółowe informacje nt., ulg zostały przekazane 
Komisji Finansów.
Do wypowiedzi radnej Stec odniosła się Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-
Wojewódzka, która wyjaśniła, że: nad każdą sprawą „bardzo się pochyla”, szczegółowo 
omawia ze Skarbnik Miasta i Dyrektorką Wydziału Podatków, analizuje szeroko i jeżeli 
jest możliwość - nie umarzania; umorzenia następują głównie z powodu zgonów, są 
umorzenia warunkowe, po spłacie w ratach; głównym kryterium przy umorzeniach są 
wyjątkowe sytuacje losowe, głęboko uzasadnione. Powiedziała, że porównując rok
do roku -  kwota umorzeń nie zwiększa się, co należy uznać za sukces, szczególnie mając
na uwadze epidemię covid.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Prezydent Miasta 
Słupska złożyła Radzie Miejskiej w Słupsku  zbiorczą informację o zastosowanych
w 2020 roku ulgach, na podstawie Uchwały Nr 5/33/2011 Rady Miejskiej w Słupsku
z dnia 26 stycznia 2011 r. w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarza-
nia, odraczania lub rozkładania na raty cywilnoprawnych należności pieniężnych Mia-
sta Słupska i jednostek podległych oraz wskazania organów do tego uprawnionych.

ad pkt 4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady 
Miejskiej w Słupsku podjętych na sesji w dniu 21 grudnia 2020 r.
(wg stanu na dzień 4 marca 2021 r.).

(czas nagrania: 00:16:47 – 00:18:04)
(Sprawozdanie znak: BRM-III.0008.1.3.2021 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że sprawozdanie 
przekazała radnym 10 marca 2021 r. 
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu.
Po chwili stwierdziła brak zgłoszeń.
Następnie poddała sprawozdanie pod głosowanie.
Zapytała, kto z radnych jest za przyjęciem sprawozdania, kto jest przeciwny,
kto wstrzymał się. 
Po zakończeniu głosowania, odczytała jego wynik.

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, 
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek 
Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
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NIEOBECNI (1)
Kamil Bierka

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska
w Słupsku przyjęła sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady 
Miejskiej w Słupsku podjętych na sesji w dniu 21 grudnia 2020 r. (wg stanu na dzień 
4 marca 2021 r.).

ad pkt 5. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z niezrealizowanych uchwał 
Rady Miejskiej w Słupsku podjętych w latach 1999-2020
(wg stanu na dzień 12.03.2021 r.).

(czas nagrania: 00:18:06 – 00:21:53)

(Sprawozdanie z 22 marca 2021 r., znak: BRM-III.0008.1.4.2021 stanowi załącznik nr 8
do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że  sprawozdanie 
przekazała radnym  24 marca 2021 r. 
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu.  
Ze swej strony poinformowała, że sprawozdanie zostało omówione na Komisji Finansów 
oraz spotkaniu przedsesyjnym, pod kątem przeprowadzenia analizy uchwał, których 
realizacja nie jest możliwa.
Radny Adam Treder zapytał o termin realizacji uchwały XIII/252/19, przy czym radny 
błędnie podał nazwę projektu, co spowodowało, że Prezydent Miasta nie mogła odnieść 
się do pytania.
Prezydent Miasta poprosiła o dalsze procedowanie porządku obrad i umożliwienie 
udzielenia odpowiedzi na pytanie radnego w dalszej części posiedzenia.
Przewodnicząca Rady, po stwierdzeniu braku sprzeciwu ze strony radnych, wyraziła 
zgodę na propozycję Prezydent Miasta.
(Odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Goliński, w punkcie 6 porządku 
obrad – czas nagrania 00:38:05 – 00:40:41)

Następnie, Przewodnicząca Rady poddała sprawozdanie pod głosowanie.
Zapytała, kto z radnych jest za przyjęciem sprawozdania, kto jest przeciwny,
kto wstrzymał się.
Po zakończeniu głosowania, odczytała jego wynik.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (19)
Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, 
Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna 
Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr 
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur 
Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Jan Lange

NIEOBECNI (1)
Kamil Bierka
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska
w Słupsku przyjęła sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z niezrealizowanych 
uchwał Rady Miejskiej w Słupsku podjętych w latach 1999-2020 (wg stanu na dzień 
12.03.2021 r.).

ad pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/71/11 Rady 
Miejskiej w Słupsku z dnia 27 kwietnia 2011 roku w sprawie połączenia 
jednostek budżetowych pod nazwą: Zarząd Transportu Miejskiego
w Słupsku, Zarząd Terenów Zieleni Miejskiej i Cmentarzy Komunalnych 
w Słupsku i Zarząd Dróg Miejskich w Słupsku oraz nadania nazwy
i statutu Zarządowi Infrastruktury Miejskiej w Słupsku (druk nr 29/13).

(czas nagrania: 00:22:02 – 00:40:47)
(Projekt uchwały przekazany pismem z dnia 18 marca 2021 r., znak: GKiOŚ-RPT-
I.0006.9.2021 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
przekazała radnym 19 marca 2021 r. 
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Goliński.

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Komisje: Gospodarki Komunalnej, Spraw 
Społecznych oraz Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie Komisji stanowią załączniki od nr 10 do nr 12 do niniejszego protokołu.)
Zapytała czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu.
W dyskusji głos zabrali radni:  
- Jan Lange, który zwrócił się z pytaniem o termin przeniesienia Zarządu Infrastruktury 
Miejskiej do nowej siedziby,
Odpowiedzi udzieliła Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka, która 
poinformowała, że prace są na etapie przetargu na prace dostosowujące budynek
do potrzeb jednostki; inwestycja została zaplanowana na 2 lata, ale zakłada się 
intensyfikację prac, aby ich większość została wykonana do końca grudnia.
- Wojciech Gajewski, który zapytał o załącznik do projektu i zapis w nim zawarty 
dotyczący zarządzania przez ZIM nieruchomościami przekazanymi w trwały zarząd.
Radny poprosił również o przekazanie regulaminu organizacyjnego jednostki
oraz dodatkowe wyjaśnień do § 10 statutu.
Odpowiedzi udzieliła Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przypomniała radnym, że sesja 
przebiega w dwóch aplikacjach: eSesji, za pomocą której odbywa się zgłaszanie
do dyskusji oraz głosowania  oraz Teamsa, który umożliwia kontakt. Tablica
do głosowania będzie widoczna, dla tych radnych, którzy potwierdzili quorum w eSesji. 
Dodała, że radny Kamil Bierka zgłosił problem braku tablicy do głosowania. Stwierdziła, 
że radny nie jest widoczny w aplikacji eSesja. W związku z tym, poprosiła radnych
o potwierdzenie quorum.
Po chwili, poprosiła o tablicę do głosowania.
Zapytała kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się.
Następnie odczytała wynik głosowania.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20)
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Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, 
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł 
Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Jacek Szaran, Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Kamil Bierka

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska
w Słupsku  podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/71/11 Rady Miejskiej
w Słupsku z dnia 27 kwietnia 2011 roku w sprawie połączenia jednostek 
budżetowych pod nazwą: Zarząd Transportu Miejskiego w Słupsku, Zarząd Terenów 
Zieleni Miejskiej i Cmentarzy Komunalnych w Słupsku i Zarząd Dróg Miejskich
w Słupsku oraz nadania nazwy i statutu Zarządowi Infrastruktury Miejskiej w Słupsku.

(Uchwała nr XXIX/461/21 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Prezydent Miasta w celu udzielenia odpowiedzi
na pytanie radnego Adama Tredera z punktu 5).

Odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Marek Goliński, który wyjaśnił, że w procesie 
przetargowym dotyczącym wyłonienia operatora systemu było dużo odwołań, wiosną
ma nastąpić podpisanie umowy z wyłonionym operatorem systemu karty mieszkańca, 
instalacja systemu planowana jest na wiosnę 2022 r. 

ad pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok 
(druk nr 29/16).

(czas nagrania: 00:42:01 – 00:43:23)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 19 marca 2021 r., znak: BM-RPB.III.0006.5.2021 
stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
przekazała radnym 19 marca 2021 r.
Poinformowała również, że Komisje Spraw Społecznych, oraz Finansów zaopiniowały 
projekt pozytywnie, a następnie oddała głos Skarbnikowi Miasta Słupska.
(Opnie Komisji stanowią załączniki nr 15 i 16 do niniejszego protokołu.)
Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały. 

Następnie, Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś  chciałby zabrać głos w dyskusji.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Zapytała, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 
się.
Po zakończeniu głosowania, odczytała wynik:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (21)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, 
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
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Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek 
Szaran, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Kamil Bierka

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok.
(Uchwała nr XXIX/462/21 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska  stwierdziła, że radny Kamil Bierka kolejny raz 
nie potwierdził obecności w systemie eSesja, w związku z tym nie ma tablicy do 
głosowania i jest nieobecny na sesji.

ad pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok 
(druk nr 29/17).

(czas nagrania: 00:48:38 – 00:46:23)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 19 marca 2021 r., znak: BM-RPB.III.0006.6.2021 
stanowi załącznik nr  18 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym 19 marca 2021 r. oraz, że Komisja Edukacji oraz Komisja Finansów zaopiniowały 
projekt pozytywnie. Następnie oddała głos Skarbnikowi Miasta.
(Opinie Komisji stanowią załączniki nr 19 i 20 do niniejszego protokołu.)
Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały. 
Następnie, Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś z chciałby zabrać głos w sprawie 
tego dokumentu. 
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Zapytała, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny,  kto wstrzymał 
się.
Po zamknięciu głosowania, odczytała jego wynik.

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, 
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek 
Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Kamil Bierka

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok.
(Uchwała nr XXIX/463/21 stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok 
(druk nr 29/18).

10



(czas nagrania: 00:46:24 – 00:49:02)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 19 marca 2021 r., znak: BM-RPB.III.0006.7.2021 
stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały jest 
radnym znany od 19 marca 2021 r. oraz, że  Komisje Spraw Społecznych, Edukacji
oraz Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie Komisji stanowią załączniki od nr 23 do nr  25 do niniejszego protokołu.)
Ponadto powiedziała, że 26 marca 2021 r. Prezydent Miasta przedłożyła autopoprawkę
do projektu, którą przekazała radnym tego samego dnia.
(Autopoprawka przekazana pismem z 16 marca 2021 r., znak: BM-RPB-III.3021.9.2021 
stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.)

Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały wraz z 
autopoprawką. 
Następnie, Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś  chciałby zabrać głos w sprawie 
przedstawionego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 
głosowanie.
Zapytała, kto  jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się. Po 
zamknięciu głosowania, odczytała wynik:

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, 
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek 
Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Kamil Bierka

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2021 rok.
(Uchwała nr XXIX/464/21 stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Miasta Słupska na lata 2021-2040 (druk 29/20).

(czas nagrania: 00:49:03 -00:51:13)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 24 marca 2021 r., znak: BM-RPB-III.0006.8.2021  
stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały jest 
radnym znany od 24 marca 2021 r.

Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk  przedstawiła projekt uchwały.
Następnie, Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś  chciałby zabrać głos w sprawie 
przedstawionego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Finansów pod głosowanie.
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(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, kto  jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się.
Po zakończeniu głosowania, odczytała wynik:

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, 
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek 
Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Kamil Bierka

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska 
na lata 2021-2040.
(Uchwała nr XXIX/465/21 stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 
(druk nr 29/12).

(czas nagrania: 00:51:18 – 00:53:37)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 18 marca 2021 r., znak: GKiOŚ-RPT.I.0006.8.2021
stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały jest 
radnym znany od 19 marca 2021 r.
Dyrektor Zarządu Infrastruktury Miejskiej Jarosław Borecki przedstawił projekt uchwały.

Następnie, Przewodnicząca Rady poinformowała że Komisje  Gospodarki Komunalnej  
oraz Spraw Społecznych zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie Komisji stanowią załączniki nr 32 i 33 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Zapytała kto jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosu.
Po zakończeniu głosowania odczytała wynik:

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, 
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek 
Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Kamil Bierka
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Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę  w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych.
(Uchwała nr XXIX/466/21 stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/380/16 Rady 
Miejskiej w Słupsku z dnia 30 listopada 2016 r. w sprawie ustalenia strefy 
płatnego parkowania na terenie miasta Słupska oraz wysokości stawek 
opłat za postój i sposobu ich pobierania  (druk nr 29/14).

(czas nagrania: 00:53:41 – 00:58:50)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 18 marca 2021 r., znak: GKiOŚ-RPT-I.0006.7.2021
stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że ww. projekt uchwały jest 
radnym znany od 19 marca 2021 r.
Dyrektor Zarządu Infrastruktury Miejskiej Jarosław Borecki przedstawił projekt uchwały.

Następnie, Przewodnicząca Rady poinformowała, że Komisje Gospodarki Komunalnej, 
Spraw Społecznych oraz Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie Komisji stanowią załączniki od nr 36 do nr 38 do niniejszego protokołu.)

Następnie zapytała,czy ktoś  chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 
dokumentu.
W imieniu Prezydenta Miasta, Z-ca Prezydenta Marta Makuch, zgłosiła autopoprawkę
do zapisu w paragrafie 1., w nawiasie, polegającą na korekcie wyrażenia „na docinku”
na prawidłowo brzmiące „na odcinku”.
Radny Jan Lange wyraził pogląd, że poprzez podjęcie uchwały dokona się „wyłom”,
ale ma nadzieję, że jednostkowy i inne grupy społeczne przyjmą go ze zrozumieniem.

Następnie, Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Zapytała, kto jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosu.
Po zakończeniu głosowania, odczytała wynik.

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (21)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, 
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran,
Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Kamil Bierka

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę   w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/380/16 Rady Miejskiej w Słup-
sku z dnia 30 listopada 2016 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na te-
renie miasta Słupska oraz wysokości stawek opłat za postój i sposobu ich pobierania.
(Uchwała nr XXIX/467/21  stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu.)
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ad pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie Miasta Słupska (druk nr 29/6).

(czas nagrania: 00:58:50 – 01:13:12)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 10 marca 2021 r., znak: GKiOŚ-RGOK-
IV.0006.5.2021 stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały jest 
radnym znany od 16 marca 2021 r.
Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Katarzyna Guzewska 
przedstawiła projekt uchwały.

W dyskusji udział wzięli: radna Renata Stec, która poruszyła kwestie utrzymania
w czystości chodników i braku zapisu do czego właściciele terenów nie są zobowiązani; 
radny Jan Lange, który przedstawił opinię o projekcie  Komisji Gospodarki Komunalnej, 
wspomniał o nieuregulowanym problemie usuwania lodu z chodników kiedy występuje 
mróz, a także podziękował pani Guzewskiej za sposób przygotowywania uzasadnień
do projektów uchwał.
Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Katarzyna Guzewska 
szczegółowo wyjaśniła radnej Renacie Stec, że projekt uchwały zawiera zapisy 
regulujące poruszony przez nią problem.
Następnie Przewodnicząca Rady poprosiła o sprawdzenie quorum.
Po odznaczeniu obecności radnych, poddała pod głosowanie projekt uchwały  
zaopiniowany przez Komisję Gospodarki Komunalnej pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, kto jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosu. 
Po zamknięciu głosowania, odczytała jego wynik:

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł 
Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna 
Mrowińska, Jacek Szaran, Adam Treder

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę  w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Miasta Słupska.
(Uchwała nr XXIX/468/21 stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony drzew uznanych za 
pomnik przyrody rosnących w granicach administracyjnych miasta Słupska 
(druk nr 29/3).

(czas nagrania: 01:13:14 – 01:15:28)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 5 marca 2021 r., znak: GKiOŚ-RGK-I.0006.6.2020 
stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu.)
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Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały jest 
radnym znany od 10 marca 2021 r. oraz, że  Komisja Gospodarki Komunalnej 
zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Katarzyna Guzewska    
przedstawiła projekt uchwały.
Następnie, Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś z  chciałby zabrać głos w sprawie 
przedstawionego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Zapytała, kto z  jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od 
głosu. 
Po zakończeniu głosowania, odczytała jego wynik:

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, 
Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Paweł Skowroński

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę  w sprawie zniesienia formy ochrony drzew uznanych za pomnik 
przyrody rosnących w granicach administracyjnych miasta Słupska.
(Uchwała nr XXIX/469/21 stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 15. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów 
pielęgnacyjnych i cięć technicznych drzewa będącego pomnikiem 
przyrody (druk nr  29/19).

(czas nagrania: 01:15:38 – 01:17:52)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 18 marca 2021 r., znak: GKiOŚ-RGK-
I.0006.10.2021 stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały jest 
radnym znany od 19 marca 2021 r.
Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Katarzyna Guzewska   
przedstawiła projekt uchwały.
Następnie, Przewodnicząca Rady poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej 
zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś z  chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Zapytała, kto  jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się. 
Po zamknięciu głosowania, odczytała jego wynik:

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
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ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, 
Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, 
Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę   w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyj-
nych i cięć technicznych drzewa będącego pomnikiem przyrody.
(Uchwała nr XXIX/470/21 stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej
przy ul. Szpilewskiego w Słupsku (druk nr 29/5).

(czas nagrania: 01:17:53 – 01:28:25)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 9 marca 2021 r., znak: PP-RPP-VI.0006.4.2021 
stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały jest 
radnym znany od 16 marca 2021 r., a  wraz z projektem uchwały  również wniosek, 
opinie i uzgodnienia oraz ekofizjografia i prognozy oddziaływania na środowisko 
przyrodnicze sporządzone na potrzeby obowiązującego na przedmiotowym terenie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Zaborowskiej II”.
(Materiały dla radnych stanowią cyfrowy załącznik na płycie nr 50. Pismo z 5 marca 
2021 r., znak: BRM-I.0002.3.2021 wraz z potwierdzeniem odbioru stanowi załącznik
nr 51 do niniejszego protokołu.)
Główny Specjalista w Wydziale Polityki Przestrzennej Marcin Palacz przedstawił projektu
uchwały.
Następnie, Przewodnicząca Rady poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej 
zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś z  chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego dokumentu.
W dyskusji głos zabrali radni: Jan Lange, który zwrócił na uwagę na estetykę i  zbyt 
zwartą zabudowę nowych osiedli;  Bogusław Dobkowski, który poparł przedmówcę.
Do sugestii radnych odniosła się Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka.

W związku z brakiem innych zgłoszeń do dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała projekt 
uchwały pod głosowanie.
Zapytała, kto  jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, to wstrzymał się od głosu. 
Po zakończeniu głosowania, odczytała jego wynik:

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek 
Szaran, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
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Adam Treder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Bogusław Dobkowski, Paweł Szewczyk

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę  w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy
ul. Szpilewskiego w Słupsku.
(Uchwała nr XXIX/471/21 stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 17. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi w Słupsku (druk
nr 29/2).

(czas nagrania: 01:28:27 – 01:31:05)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 5 marca 2021 r., znak: GK-EGB-I.6625.6.2020 
stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały jest 
radnym znany od 8 marca 2021 r. oraz, że Komisja Spraw Społecznych zaopiniowała 
projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Wydziału Geodezji i Katastru Izabela Bonk przedstawiła projekt uchwały.
Następnie, Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś  chciałby zabrać głos w sprawie tego 
dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Zapytała kto jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się.
Po zakończeniu głosowania, odczytała jego wynik:

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, 
Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, 
Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Artur Wiszniewski

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę w sprawie nadania nazwy skwerowi w Słupsku.
(Uchwała nr XXIX/472/21 stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/158/15 Rady Miejskiej 
w Słupsku z dnia 30 września 2015 r. w sprawie zasad stosowanych przy 
nadawaniu nazw ulicom, placom, drogom wewnętrznym i innym obiektom
miejskim w Słupsku (druk nr 29/4).

(czas nagrania: 01:31:09 – 01:34:29)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 10 marca 2021 r. stanowi załącznik nr 57
do niniejszego protokołu.)
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Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały jest 
radnym znany od 10 marca 2021 r. 
(Pismo z 11 marca 2021 r. przekazujące inicjatywę uchwałodawczą Prezydentowi Miasta 
stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu.)
Projekt uchwały, w imieniu inicjatorów, przedstawił radny Kazimierz Czyż.
Następnie, Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś  chciałby zabrać głos w sprawie 
przedstawionego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję Spraw Społecznych  pod głosowanie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, kto  jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosu.
Po zakończeniu głosowania, odczytała jego wynik:

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, 
Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, 
Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
 
Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę  w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/158/15 Rady Miejskiej w Słupsku 
z dnia 30 września 2015 r. w sprawie zasad stosowanych przy nadawaniu nazw 
ulicom, placom, drogom wewnętrznym i innym obiektom miejskim w Słupsku.
(Uchwała nr XXIX/473/21 stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 19. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Sportowej Szkoły 
Podstawowej w Słupsku wchodzącej w skład Zespołu Szkół Sportowych
z siedzibą przy ul. Marii Zaborowskiej 2 w Słupsku w Szkołę Podstawową 
nr 16 z Oddziałami Sportowymi w Słupsku (druk nr 29/8).

(czas nagrania: 01:34:32 – 01:37:48)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 16 marca 2021 r., znak: E-III.006.4.2021 stanowi 
załącznik nr 61 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały jest 
radnym znany od 17 marca 2021 r. 
Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak  przedstawiła projekt uchwały.
(Opinia Pomorskiego Kuratora Oświaty z 10 marca 2021 r., znak: DS.542.2.2021.KB  
stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu.)

Następnie, Przewodnicząca Rady poinformowała, że Komisja Edukacji jednogłośnie 
zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu.)
W dalszej części, zapytała, czy ktoś  chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego 
dokumentu. Jednocześnie ze swej strony powiedziała, „że cieszyłaby się, gdyby nazwa 
Zespołu pozostała, identyfikowana właśnie z tym miejscem i z tą społecznością, która 
zajmuje się sportem”.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie.
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Zapytała, kto jest za podjęciem uchwały, to jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosu.
Po zakończeniu głosowania, odczytała jego wynik:

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek 
Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Ryszard Kruk

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę  w sprawie przekształcenia Sportowej Szkoły Podstawowej
w Słupsku wchodzącej w skład Zespołu Szkół Sportowych z siedzibą przy ul. Marii 
Zaborowskiej 2 w Słupsku w Szkołę Podstawową nr 16 z Oddziałami Sportowymi
w Słupsku.
(Uchwała nr XXIX/474/21 stanowi załącznik nr 64 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 20. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Miasto Słupsk oraz określenia granic 
ich obwodów (druk nr 29/7).

(czas nagrania: 01:37:52 – 01:40:59)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 16 marca 2021 r., znak: E-III.006.3.2021 stanowi 
załącznik nr 65 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały jest 
radnym znany od 17 marca 2021 r. oraz, że Komisje Spraw Społecznych oraz Edukacji  
zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie Komisji stanowią załączniki 66 i 67 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor  Wydziału Edukacji Anna Sadlak przedstawiła projekt uchwały.
Zgłoszeń do dyskusji nie było, w związku z tym, Przewodnicząca Rady, poddała projekt 
uchwały pod głosowanie.
Zapytała, kto jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosu.
Po zamknięciu głosowania, odczytała jego wynik:

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Jacek Szaran
NIEOBECNI (1)
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Ryszard Kruk

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę  w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Miasto Słupsk oraz określenia granic ich obwodów.
(Uchwała nr XXIX/475/21 stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oddziałów 
przygotowania wojskowego w Technikum nr 4 w Słupsku wchodzącym
w skład Zespołu Szkół Mechanicznych i Logistycznych im. inż. Tadeusza 
Tańskiego w Słupsku (druk nr 29/11).

(czas nagrania: 01:40:57 – 01:43:50)
(Projekt uchwały przekazany pismem z 18 marca 2021 r., znak: E-III.0006.5.2021 stanowi
załącznik nr 69 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały jest 
radnym znany od 18 marca 2021 r. 
Dyrektor  Wydziału Edukacji Anna Sadlak przedstawiła projektu uchwały.

Następnie, Przewodnicząca Rady poinformowała, że Komisja Edukacji  zaopiniowała 
projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 70 do niniejszego protokołu.)
Zapytała czy ktoś  chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Zapytała kto jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosu.
Po zamknięciu glosowania, odczytała jego wynik:

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Jacek Szaran
NIEOBECNI (1)
Ryszard Kruk

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie oddziałów przygotowania
wojskowego w Technikum nr 4 w Słupsku wchodzącym w skład Zespołu Szkół 
Mechanicznych i Logistycznych im. inż. Tadeusza Tańskiego w Słupsku.
(Uchwała nr XXIX/476/21 stanowi załącznik nr 71 do niniejszego protokołu.)
ad pkt 22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIX/671/18 Rady 

Miejskiej w Słupsku z dnia 28 lutego 2018 r. w sprawie ustalenia statutu 
jednostki budżetowej „Zespół Żłobków Miejskich” w Słupsku (druk
nr 29/9).

(czas nagrania: 01:43:51 – 01:46:46)
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(Projekt uchwały przekazany pismem z 16 marca 2021 r., znak: ZiSS-VII.0006.5.2021 
stanowi załącznik nr 72 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały jest 
radnym znany od 17 marca 2021 r. Poinformowała również, że Komisja Spraw 
Społecznych  zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 73 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor  Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Beata Pawlicka przedstawiła projekt 
uchwały.
Następnie, Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie 
przedstawionego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Zapytała, kto jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosu. 
Po zakończeniu głosowania, odczytała jego wynik:

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jan Lange, 
Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, 
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (2)
Małgorzata Lenart, Jacek Szaran
NIEOBECNI (1)
Ryszard Kruk

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr XLIX/671/18 Rady Miejskiej w Słupsku 
z dnia 28 lutego 2018 r. w sprawie ustalenia statutu jednostki budżetowej „Zespół 
Żłobków Miejskich” w Słupsku.
(Uchwała nr XXIX/477/21 stanowi załącznik nr 74 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 23. Podjęcie uchwały w sprawie planu podziału środków z Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 
niepełnosprawnych w 2021 roku (druk nr 29/15).

(czas nagrania: 01:43:52 – 01:50:48)
(Pismo przekazujące projekt uchwały z 19 marca 2021 r., znak: ZiSS-VIII.0006.4.2021 
stanowi załącznik nr 75 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały jest 
radnym znany od 19 marca 2021 r. Poinformowała również, że Komisja Spraw 
Społecznych zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 76 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor  Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Beata Pawlicka przedstawiła projekt 
uchwały. Zgłosiła również autopoprawkę do podstawy prawnej w związku
z opublikowaniem tekstu jednolitego ustawy o rehabilitacji zawodowej i społecznej
oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych.
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Następnie, Przewodnicząca Rady, otworzyła dyskusję.
Zapytała, czy ktoś  chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Zapytała, kto jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosu.

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Ryszard Kruk, Jacek Szaran

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę  w sprawie planu podziału środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych w 2021 roku.
(Uchwała nr XXIX/478/21 stanowi załącznik nr 77 do niniejszego protokołu.)

Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka, za zgodą Przewodniczącej 
Rady, zabrała głos i  przekazała informację, że z Funduszu Inwestycji Lokalnych Miasto 
Słupsk otrzymało 4 mln zł, co umożliwi rozpoczęcie rewitalizacji Starego Rynku
w Słupsku (stanowi to 50% wnioskowanej kwoty).

ad pkt 24. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/18/18 Rady Miejskiej
w Słupsku z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie powołania osobowego 
składu stałych komisji Rady Miejskiej w Słupsku (druk
nr 29/1).

(czas nagrania: 01:50:49 – 01:52:08)
(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 78 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że pismem z 25 lutego tego 
roku radny Paweł Szewczyk złożył rezygnację  z pracy w Komisji Spraw Społecznych Rady
Miejskiej w Słupsku. 
(Pismo radnego stanowi załącznik nr 79 do niniejszego protokołu.)
W związku z tym, zgodnie z art.36 ust.1 Regulaminu pracy Rady Miejskiej
w Słupsku wystąpiła  z inicjatywą uchwałodawczą. `
Zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Zapytała, kto jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosu. 
Po zakończeniu głosowania, odczytała jego wynik:

ZA: 18, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (18)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Małgorzata 
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Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, 
Paweł Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
PRZECIW (2)
Anna Rożek, Piotr Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jan Lange
NIEOBECNI (2)
Ryszard Kruk, Jacek Szaran

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę   w sprawie zmiany uchwały Nr II/18/18 Rady Miejskiej w Słupsku
z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie powołania osobowego składu stałych komisji 
Rady Miejskiej w Słupsku.
(Uchwała nr XXIX/479/21 stanowi załącznik nr 80 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 24a. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/18/18 Rady Miejskiej
w Słupsku z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie powołania osobowego 
składu stałych komisji Rady Miejskiej w Słupsku (druk nr 29/22).

(czas nagrania: 01:52:09 – 01:53:36)
(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 81 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że pismem z 29 marca tego 
roku radny Kamil Bierka złożył rezygnację  z członkostwa i uczestnictwa w Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku.
(Pismo radnego stanowi załącznik nr 82 do niniejszego protokołu.)
Dodała, że  projekt uchwały przekazała radnym 30 marca 2021 r. Przypomniała, że Rada 
wyraziła zgodę na jego umieszczenie w porządku obrad dzisiejszej sesji na początku 
obrad.
Zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Zapytała, kto jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosu. 
Po zamknięciu głosowania, odczytała jego wynik:

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (17)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Wojciech Gajewski, Bożena 
Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, 
Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, 
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Paweł Skowroński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski
BRAK GŁOSU (1)
Anna Rożek
NIEOBECNI (2)
Ryszard Kruk, Jacek Szaran
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Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdza, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr II/18/18 Rady Miejskiej w Słupsku
z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie powołania osobowego składu stałych komisji 
Rady Miejskiej w Słupsku.
(Uchwała nr XXIX/480/21 stanowi załącznik nr 83 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 25.   Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego
i Wiceprzewodniczącego Komisji doraźnej ds. rozszerzenia granic 
administracyjnych Miasta Słupska Rady Miejskiej w Słupsku (druk
nr 29/10).

(czas nagrania: 01:53:38 – 01:55:17)
(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 84 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska przypomniała, że 24 lutego 2021 r. Rada 
Miejska w Słupsku podjęła uchwałę Nr XXVIII/460/21 w sprawie powołania doraźnej 
Komisji Rady Miejskiej w Słupsku. 
Dodała, że 10 marca tego roku odbyło się pierwsze posiedzenie Komisji, które 
Przewodnicząca Rady zwołała zgodnie z § 6 ust.1 Regulaminu pracy Rady Miejskiej.
Powiedziała, że zgodnie z § 6 ust.2 wymienionego Regulaminu, Komisja podczas tego 
posiedzenia wystąpiła do Rady Miejskiej z wnioskiem o wybór na Przewodniczącego 
radnego Pawła Szewczyka, a na  Wiceprzewodniczącego radnego Adama Tredera. 
(Wnioski Komisji stanowią załączniki nr 85 i 86 do niniejszego protokołu.)
Dodała, że wniosek Komisji uwzględniła w przedłożonym radnym w dniu 17 marca 2021 r.
projekcie uchwały.
Zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu.
Po stwierdzeniu braku zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Zapytała, kto jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosu. 
Po zakończeniu głosowania, odczytała jego wynik:

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł 
Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (2)
Ryszard Kruk, Jacek Szaran
Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę  w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego 
Komisji doraźnej ds. rozszerzenia granic administracyjnych Miasta Słupska Rady 
Miejskiej w Słupsku.
(Uchwała nr XXIX/481/21 stanowi załącznik nr 87 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 25a. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Prezydenta Miasta Słupska (druk nr 29/21).

(czas nagrania:01:55:19 – 01:58:52)
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(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 88 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że w dniu 16 marca 2021 r. 
wpłynęło pismo Stowarzyszenia Nasz Słupsk zawierające wniosek o wyjaśnienie przez 
Radę Miejską w Słupsku faktu wykorzystania w postępowaniu administracyjnym, 
prowadzonym przez Zarząd Infrastruktury Miejskiej w Słupsku, zdjęć wykonanych
„w różnych okresach czasowych, na przestrzeni wielu lat", a obejmujących 
nieruchomość należącą do osoby prywatnej.
W piśmie wskazano, iż „mogło dojść do naruszenia podstawowych praw obywatelskich 
zagwarantowanych w Konstytucji RP w zakresie prawa do prywatności i ochrony dóbr 
osobistych.” 
Dodała, że z treści pisma wynika również, że Prezydent Miasta Słupska nie udzieliła w tej
sprawie wyjaśnień na wniosek złożony w trybie ustawy o dostępie do informacji 
publicznej.
Powiedziała również, że treść pisma wskazuje, iż nie stanowi ono wniosku, a skargę na 
czynności Prezydenta podejmowane w ramach działania organu administracji publicznej.
Poinformowała, że skargę przekazała do rozpoznania - Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Miejskiej w Słupsku, która na posiedzeniu w dniu 29 marca 2021 r.,  po zapoznaniu 
się z treścią skargi, w drodze dyskusji, w wyniku głosowania, większością głosów uznała 
brak właściwości Rady Miejskiej do rozpatrywania skargi w zakresie dot. wykorzystania
w postępowaniu administracyjnym materiału dowodowego w postaci zdjęć.
Powiedziała również, że w części dot. nieudzielenia odpowiedzi na wniosek o udzielenie 
informacji publicznej, Komisja uznała za właściwe zwrócić się do Prezydenta Miasta 
o szczegółowe wyjaśnienia.
(Wnioski Komisji stanowią załączniki nr 89 i 90 do niniejszego protokołu.)
Dodała, że na podstawie § 3 pkt. 4 Regulaminu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
przygotowała, projekt uchwały, uwzględniający stanowisko Komisji. 
Przypomniała, że Rada wyraziła zgodę na jego umieszczenie w porządku obrad 
dzisiejszej sesji, na początku obrad.
Poinformowała, że skargę, stanowiska Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz inicjatywę 
uchwałodawczą – projekt uchwały na druku Nr 29/21 zawierający uzasadnienie, 
przekazała radnym do zapoznania 30 marca 2021 r.
(Skarga znajduje się przy sprawie znak: BRM-I.1510.1.2021.)
Zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała pod głosowanie projekt uchwały uznający skargę
za niewłaściwą do rozpatrzenia przez Radę Miejską w zakresie dot. wykorzystania
w postępowaniu administracyjnym materiału dowodowego w postaci zdjęć obejmujących
nieruchomość osoby prywatnej oraz w zakresie naruszenia dóbr osobistych oraz uznający
za właściwe zwrócić się do Prezydenta Miasta o wyjaśnienia we wskazanych w piśmie 
Stowarzyszenia Nasz Słupsk kwestiach dotyczących wniosku o udzielenie informacji 
publicznej.
Zapytała, kto jest za podjęciem uchwały,  kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosu.
Po zamknięciu głosowania, odczytała jego wynik:

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, 
Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
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Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur 
Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Łukasz Jaworski, Anna Mrowińska
NIEOBECNI (2)
Ryszard Kruk, Jacek Szaran

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta Miasta 
Słupska.
(Uchwała nr XXIX/482/21 stanowi załącznik nr 91 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 26. Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku
z przeprowadzonej kontroli realizacji umów Nr ZP.7/2018 z dnia
28 lutego 2018 r. i Nr ZP.5/2020 z dnia 28 lutego 2020 r. zawartych po-
między Miastem Słupsk, a Firmą "Adkonis" polegających na: świadczeniu 
usług holowania pojazdów usuniętych z dróg, stref zamieszkania, stref ru-
chu znajdujących się na terenie Miasta Słupska i świadczenia usługi prze-
chowywania pojazdów usuniętych z dróg, stref zamieszkania, stref ruchu 
na terenie Miasta Słupska oraz ich demontażu.

(czas nagrania: 01:58:55 – 02:00:34)
(Protokół kontroli stanowi załącznik nr 92 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że wyżej wymieniony  protokół
jest wynikiem kontroli ujętej w przyjętym przez Radę Miejską planie pracy Komisji 
Rewizyjnej na 2021 rok.
Dodała, że protokół został przyjęty przez Komisję na posiedzeniu w dniu 19 marca 2021 
r., a radnym przekazała go 23 marca 2021 r.
(Wniosek Komisji stanowi załącznik nr 93 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie informując jednocześnie,
że
ewentualnych odpowiedzi i wyjaśnień gotów jest udzielać Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej Łukasz Jaworski.
Po chwili stwierdziła brak zgłoszeń i poddała przyjęcie protokołu pod głosowanie.
Zapytała, kto jest za przyjęciem protokołu, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się
od głosu.
Po zakończeniu głosowania, odczytała jego wynik:

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł 
Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Ryszard Kruk, Jacek Szaran
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Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku 
przyjęła protokół. 

ad pkt 27. Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku
z przeprowadzonej kontroli funkcjonowania cmentarzy komunalnych
w Słupsku - dochody z usług cmentarnych, a wydatki w roku budżetowym 
2018 i 2019.

(czas nagrania: 02:00:39 – 02:23:52)
(Protokół stanowi załącznik nr 94 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że powyższy  protokół jest 
wynikiem kontroli ujętej w przyjętym przez Radę Miejską planie pracy Komisji 
Rewizyjnej na 2021 rok. Przypomniała, że protokół  przyjęty przez Komisję na 
posiedzeniu w dniu 19 marca, jest radnym znany od 23 marca 2021 r.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie.
(Wniosek Komisji z 19 marca 2021 r. stanowi załącznik nr 95 do niniejszego protokołu.)
W dyskusji nad zaleceniami pokontrolnymi zawartymi w protokole udział wzięli radni: 
Wojciech Gajewski, Aldona Żurawska, Jan Lange, Renata Stec, Beata Chrzanowska, 
Tadeusz Bobrowski, Małgorzata Lenart, Łukasz Jaworski.
Z-ca Prezydenta Miasta Marek Goliński przedstawił przyczyny zwiększenia wpływów
z opłaty cmentarnej w latach 2019 i 2020: regulowanie wieloletnich zaległości
w opłatach zweryfikowanych dzięki wdrożeniu specjalistycznego oprogramowania; 
zwiększona umieralność, a co za tym idzie ilość pochówków, nie tylko z powodu covid-
19, ale również innych chorób nieleczonych w związku z ograniczonym dostępem
do leczenia (styczeń 2018 – 92, styczeń 2021 – 171 pochówki; wydolność na dzień 
dzisiejszy to 2-3 kremacje, a zapotrzebowanie jest na 7-8 dziennie; styczeń 2018 – 22 
kremacje, styczeń 2021r. - 73 kremacje). Ponadto wyjaśnił, że zwiększone wpływy nie 
wynikają z podwyżki opłaty, która została skalkulowana w takiej wysokości, aby w dobie 
poza pandemią, poza zwiększoną liczbą pochówków, cmentarz nie generował zbytnich 
zysków. Przypomniał, że zyski, które nie są regulowane prawem, zgodnie z przyjętą 
zasadą są wydatkowane tylko na inwestycje i utrzymanie cmentarzy.
Radny Wojciech Gajewski zaproponował uzupełnienie protokołu o materiały, o których 
mówił Za-ca Prezydenta Marek Goliński, doprecyzowanie zalecenia 2. oraz zgłosił 
wniosek o wycofanie przyjęcia ww. Protokołu z porządku obrad sesji.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Jaworski, odnosząc się do drugiego zalecenia 
pokontrolnego,  zaproponował ujęcie kontroli budowy kolumbarium na cmentarzu przy 
ul.Zachodniej w planie pracy Komisji na 2022 rok. Dodatkowo podkreślił, że Zespół 
Kontrolny pracował na bardzo wielu dokumentach przekazanych przez Zarząd 
Infrastruktury Miejskiej i na ich podstawie powstał wniosek dotyczący opłaty za ważność 
grobu, a decyzją Pani Prezydent będzie, czy zostanie on zrealizowany.
Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poddała pod głosowanie wniosek zgłoszony 
przez radnego Wojciecha Gajewskiego.
Zapytała, kto jest przyjęciem wniosku i wycofaniem ww. punktu z porządku obrad,
kto jest przeciw, kto wstrzymał się od głosu.
Po zakończeniu głosowania, odczytała jego wynik:

ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (12)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Bożena 
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Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski
PRZECIW (7)
Tadeusz Bobrowski, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Wojciech Lewenstam, 
Paweł Skowroński, Renata Stec, Adam Treder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Anna Mrowińska
NIEOBECNI (2)
Ryszard Kruk, Jacek Szaran

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska
w Słupsku przyjęła wniosek.

ad pkt 28. Interpelacje i zapytania radnych.
(czas nagrania: 02:23:52 – 02:24:51)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska stwierdziła, że żadna interpelacja,
czy zapytanie nie wpłynęło do Biura Rady Miejskiej, i w związku z tym nic nie zostanie 
odczytane.

Radny Kazimierz Czyż zgłosił, że przesłał swoją interpelację na adres Biura.

W związku z tym, Przewodnicząca Rady stwierdziła, że jeżeli faktycznie tak jest,
to będzie ona procedowana zgodnie z przepisami.

Radny zrezygnował z odczytania interpelacji.

ad pkt 29. Sprawy bieżące.
(02:24:52 – 02:25:24)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska przypomniała radnym o obowiązku złożenia
w terminie do 30 kwietnia oświadczenia majątkowego. 
Następnie, stwierdziła, że porządek sesji został zrealizowany. 
Podziękowała za udział w obradach.
Zamknęła 29. w obecnej kadencji sesję Rady Miejskiej w Słupsku.
Koniec sesji: godz. 11.25.
(Płyta z nagraniem sesji stanowi załącznik nr do niniejszego protokołu.)
Protokół sporządziła:
Ilona Czechowicz
inspektor BRM

Przewodnicząca 
Sekretarz Obrad              Miejskiej w Słupsku Rady 

            
Wojciech Gajewski
Wiceprzewodniczący Rady        Beata Chrzanowska
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